
Hej! 
Tack för ditt svar. Jag har förmedlat det till mina kollegor. 
När man pratar om löneläge jämfört med andra regioner är det kanske inte det relevanta, då 
andra regioner har samma problem (sköterskorna arbetar hellre för annan arbetsgivare än 
regionerna, och närliggande regioner har också svårt att utföra sitt uppdrag = inget bra 
målvärde).  
Vår uppfattning är att offentlig sjukvård har svårt med att ses som en attraktiv arbetsplats 
och det resulterar i att man väljer en privat aktör istället. Hur man löser detta problem ligger 
hos varje region att lösa eftersom det är så sjukvården styrs i Sverige. Idag har vi fått veta att 
op-kapaciteten kan som mest vara 70% i Halmstad eftersom 4/11 salar ej är bemannade.  
Vi skulle behöva dubbelt så många salar med tanke på den vårdskuld som alla kliniker står 
med.  
Sist vill vi bara informera om att SVT och HP har tagit kontakt med oss, men det kanske ni 
redan känner till.  
 
Tack återigen för ditt svar.  
Med vänlig hälsning, 
Selamawit 
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Selamawit Mekuria 
Specialistläkare, Kvinnokliniken Halmstad 
Doktorand, Lunds Universitet 
 
Telefon: 035-13 66 91 
E-post : Selamawit.Mekuria@regionhalland.se 
E-post: selamawit.mekuria@med.lu.se  
Besöksadress: Hallands sjukhus Halmstad, Huvudentrén, Målpunkt L, Plan 3, 30185 Halmstad 
www.regionhalland.se 
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